
Referat af ordinær generalforsamling, i Lergravsvejens Grundejerforening, 

 tirsdag den 14 marts 2017 (Version 3) 

Følgende parceller var fremmødt: 52, 27, 43, 41, 61, 62, 69, 70, 50, 56, 65, total 11 

1. Valg af dirigent:  

 Liss Kristoffersen, Nr.65, blev valgt. 

 

2. Bestyrelsens beretning: 

35 rykkere og 2 Inkassosager er ikke godt og surt for bestyrelsen at effektuere. 

Kontonummer for kontingent indbetaling pr. den 1.maj:  9040-4582769538 

Der er lidt brok fra Post og skraldemand, pga. manglede snerydning på parcellernes fortove.   

Vedr. åen er der debat med kommunen, da det opgravede ikke kun skal til vores side. De må fjerne det. 

Nye fodboldmål skal komme. 

Parkering på vendeplader er ikke lovligt, ligesom fast parkering langs vejen er til ulempe for andre. 

 

3. Aflæggelse af regnskab:  

Regnskab godkendt. Men betal venligst til tiden. Sidste år var der 35 rykkere og 2 inkassosager. 

 

4. Rettidige indkomne forslag:  

Forslag vedr. saltning, stillet af nr.86, som ikke var tilstede. 

For forsalget: 0 

Mod forslaget: 11 

Forslaget er ikke vedtaget. 

 

5. Fremlæggelse af budget:  

Budget godkendt.  

Kontingentet fastholdes på de 2500, selv om budgettet er forholdsvist stramt. 

 

6. Valg af formand: 

Per Lindhardt nr.50 forsætter, er ikke på valg i år. 

 

7. Valg af kasser:  

 Vivian Jensen nr.69 forsætter. 

 

8. Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer:  

 Thomas nr.58 og Lasse nr.70 forsætter. 

 

9. Valg af en revisor:  

Annemarie nr.62 forsætter. 

 

10. Valg af 2 bestyrelses suppleanter:  

Ikke muligt, vi klarer det hvis problemet opstår. 

 

11. Valg af en revisor suppleant: 

 Inge nr.43 

 

12. Eventuelt:  

1. Websiden bedes rettet til med alle bestyrelsesmedlemmer og de simple oplysninger der skal være. 

2. Hundelorte bedes samles op eller holdes hjemme. Det kan også være fremmede hundeskidere der komme på besøg. 

    Dette gælder ikke kun hunde men også katte. 

3. Pga. sidste års store antal rykkere, lægges der en seddel i alle postkasser. Vivian Jensen, nr.69 påtog sig  

    printeopgaven og flere vil hjælpe. 

4. Bestyrelsen har regnet på fremtidig økonomi og fortæller at der ikke kan forventes lavere kontingent når vejen er 

    betalt om et par år, da der skal spares op til næste gang om 15 år. 

Referent Lasse Weinreich 

20170320 


